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Průběh obhajoby: Student seznámil komisi s tématem bakalářské práce, jejími cíli,
metodologií a závěry.

Otázky a náměty pro obhajobu – vedoucí práce:
1. Jak autor chápe rozdíl mezi profesionalismy a termíny oboru? V
pravidlech svazu a zkouškových předpisech se výrazy
terminologizují, nebo ne?
2. Jaké typy expresiv se v materiálu objevily?
3. Uvažoval autor při prvotní analýze slangismů i potenciální
slovotvorná hnízda slangismů? Ověřoval je?

Otázky a náměty pro obhajobu – oponent práce:
1. Prosím o vysvětlení tvrzení, že „Nejproduktivnějšími příponami
jsou -(č)ka (13 jednotek, couračka) a -ák (7 jednotek, kontrolák).
Právě u odvozených slov těmito přeponami je patrná tendence k
univerbizaci.“ (s. 25)
2. Dále prosím o uvedení příkladu dokládajícího tvrzení, že
„Podstatná jména zdomácněla a přiřadila se k domácím skloňovacím
vzorům (plac – vz. pán)…“ (s. 26)
3. Na s. 28 je definován frazém: „Frazeologická spojení jsou vazebná
spojení slov, z nichž alespoň jedno ztrácí svůj primární význam,
případně nabývá významu nového, často přeneseného.“ Jednak by
mě zajímalo, z jaké literatury autor při definování frazému vycházel,
jednak proč považuje autor spojení „sedět na kýtě“ za frazém, kdežto
„slepé místo“ ne.
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4. Proč je ve slovníku odlišně definován figurant a helper?
5. Proč není ve slovníku u pomnožných jmen gramatická
charakteristika (např. ipa)?
6. Je košík vskutku kynologický slang (viz SSJČ)? Bylo by možné
uvažovat i o jiném zařazení?
7. Nerozumím gramatické charakteristice u hesla „poslouchání“ – s.
48.

Na všechny otázky student odpověděl poučeně a s porozuměním. V
diskusi reagoval pohotově a erudovaně. Výtky přijal a vysvětlil.

Výsledek obhajoby: velmi dobře (2)
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